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Gemeenteraad stemt in met aanpak NAF terrein 
Donderdag 25 april besprak de gemeenteraad het rapport over de vervuiling van het NAF terrein. Het 
College van B&W liet eerder al weten de conclusies en aanbevelingen integraal over te nemen. 
Namens de CDA fractie heb ik – met input van Joost van Beek – de volgende vier punten ingebracht: 
1. Het CDA heeft grote waardering voor het rapport van de onafhankelijke, externe commissie. Die 
heeft een zeer deskundig rapport opgesteld, to-the-point, dat zeer leesbaar is en goed is toegelicht. 
Ook is de gang van zaken – een raad die agendeert en een commissie die onafhankelijk uitzoekt - 
een voorbeeld van hoe we in de duale verhoudingen bij grote, ingewikkelde onderwerpen te werk 
kunnen gaan.  
2. Voor het CDA was een eyeopener dat er verontreinigingen achter kunnen blijven die in de gaten 
gehouden moeten worden. Saneren roept het beeld op van schoon en ook hier gebeurt dat, maar tot 
op zekere hoogte. Daarna moet de verontreiniging stabiel gemaakt zijn zonder verdere verspreiding. 
De bacteriën en de damwand moeten het daarna onder controle houden. Punt van aandacht blijft dan 
hoe we als raad in de toekomst - na de actieve sanering die nu loopt - de vinger aan de pols houden 
bij dit gebied. De raadsbegeleidingscommissie gaat daarin helpen en met een voorstel komen hierover 
zowel voor dit gebied als voor de coupepolder. 
3. De aanbevelingen van de commissie worden door het College overgenomen en daar stemt CDA 
mee in. Wel zal er nog een planning moeten komen van de aanpak. Wethouder heeft dat ook 
aangegeven. Specifiek de luchtmetingen in de kelders van de huizen vinden we een goede zaak. 
Immers er was niet gerekend met zoveel troep in de diepe grond en daarom kan er nog altijd een 
vieze damp ervan afkomen en de huizen binnen gaan. De vinger aan de pols houden derhalve. Ook 
wordt de urgentie van de sanering van de Oude Rijn ter plekke onderstreept. Het CDA heeft een 
initiatief van de CU om een raadsbrief te sturen naar het Hoogheemraadschap Rijnland en de 
provincie, van harte ondersteund. De waterverontreiniging moet daar weg. 
4. De commissie constateert dat de informatievoorziening naar de raad op essentiële onderdelen 



voldoende en compleet is geweest. Bij elke grote stap die in het verleden is gezet, is de raad 
betrokken geweest. Ook doet het goed te lezen dat de communicatie met omwonenden zeker in de 
tweede fase van de sanering adequaat is geweest.  
Ik heb de inbreng in de raad afgesloten met de uitspraak: laten we zorgen dat de bacteriën in de 
grond het naar hun zin blijven houden en de resterende teerresten langzaam maar zeker opeten. 
 
Meer informatie bij: René Vrugt, renevrugt@gmail.com 
 
 

Tweede Kamer stemt in met herindeling 
De CDA fractie Alphen aan den Rijn is verheugd dat de Tweede Kamer volgens verwachting heeft 
ingestemd met het wetsvoorstel voor gemeentelijke herindeling. Nu staat niet deze herindeling – waar 
we nu al 2 jaar aan werken – meer in de weg en gaan de verkiezingen op woensdag 13 november a.s. 
definitief door. De CDA Tweede Kamerfractie kon instemmen met het wetsvoorstel, alleen de fractie 
van de PVV heeft tegengestemd.  
 
 

Aanpak Lage Zijde 
Onlangs is de raad vertrouwelijk nader geïnformeerd over de stand van zaken met betrekking tot de 
Lage Zijde. Uiteraard kan ik van de inhoud daarvan nu geen mededelingen doen. Wel is duidelijk dat 
de maand mei een heel spannende maand gaat worden voor de vraag of we definitief met VORM een 
deal hebben die ook staatssteun-proof is. En dat is natuurlijk wel een essentiële voorwaarde. Er zal 
niet aan de Lage Zijde worden gesloopt voordat het definitieve besluit aan de raad is voorgelegd en 
de raad ermee heeft ingestemd. Mogelijk komt er zelfs een extra raadsvergadering in dit verband. 
Intussen is al wel gecommuniceerd over de nieuwe vormgeving en inrichting aan de hand van de 
beelden die stadsarchitect Jos van Eldonk heeft gepresenteerd. De CDA fractie is heel positief over de 
invulling van het plan die nu op tafel ligt. Die ziet er - letterlijk - goed uit. Ook hebben we net als u 
kennis genomen van de plannen om de markt te gaan verplaatsen en tijdelijke parkeerplaatsen te 
gaan creëren aan de Lage Zijde. De CDA fractie houdt de vinger aan de pols van de Lage Zijde, 
sterker: zit er bovenop en houdt u op de hoogte, ook van onze keuzes en reactie op de voorstellen 
van B&W.  
 
Meer informatie bij: René Vrugt, renevrugt@gmail.com 
 
 

Bestemmingsplan Maxima brug 
Ca. één jaar geleden heeft de raad ten principale besloten tot de aanleg van de Maxima brug. Het 
bestemmingsplan dat nu voorlag in de afgelopen Raad was een vervolg daarop. Een uitwerking. De 
meerderheid van de raad stemde met het bestemmingsplan in. 
Het CDA Alphen was en is voorstander van deze brug. Immers op termijn willen we een rondweg 
westelijk van Alphen en dan heb je deze brug nodig. Zodoende kan het centrum van Alphen ontlast 
worden van het autoverkeer. 
Tegelijk los je met deze brug het verkeersprobleem bij de brug in Koudekerk op. Twee vliegen in één 
klap dus. We hebben het afgelopen jaar geen informatie gekregen om van standpunt te wijzigen. We 
sluiten onze ogen ook niet voor de landschappelijke gevolgen van deze ingreep. Daarom moet er een 
goed landschapsplan komen.  
Uiteraard weten we dat een rondweg er de eerstkomende jaren niet in zit omdat we financieel gezien 
erg krap bij kas zijn komen te zitten. De fusiegemeente zal de eerste jaren na de fusie ook andere 
prioriteiten hebben. Toch menen wij dat als je nu een brug over de Oude Rijn aanlegt dat je die dan op 
een zodanige plek moet leggen zodat je straks de rondweg erop aan kan sluiten. 
Er ontstond ook een discussie over de mobiliteitscijfers die op provinciaal niveau lijken te dalen. Is de 
daling van deze mobiliteit structureel of conjunctureel. Dat is de vraag. In gewoon Nederlands: Laten 
we de auto inderdaad meer staan en kiezen we voor de fiets of het openbaar vervoer? Of ligt het aan 
de economische crisis waardoor minder mensen de auto nemen? Die discussie zullen we in juni a.s. 
voeren als de gemeentelijke verkeersvisie naar de raad komt. Wel weet ik dat het in het centrum van 
Alphen de komende jaren nog drukker zal worden dan het nu is. Immers er zullen de komende jaren 
zeker als de crisis voorbij is nog enkele woningbouw projecten komen in het centrum en bij het station. 
En dat betekent meer auto’s. 
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Meer informatie bij: Joost van Beek, jvanbeek@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Woensdag 5 juni a.s. Politieke avond met leden en belangstellenden 
Woensdag 5 juni a.s. gaat de CDA fractie Alphen aan den Rijn graag met leden en belangstellenden 
in gesprek over een aantal grotere onderwerpen zoals sociale vraagstukken, financiën, duurzaamheid 
e.a. Dat gebeurt in de vorm van ronde tafels waar u in gesprek kunt gaan met de CDA raadsleden. 
Elke tafel heeft een thema en u kunt switchen langs de tafels. Ook is er 1 “vrije” tafel waar geen 
onderwerp is geagendeerd en waar u elk punt kunt inbrengen dat u wilt bespreken. Nadere informatie 
volgt, ook in de CDA Nieuwsbrief. En in de volgende fractieflits. Noteert u vast de datum van 5 juni?  
 
      
 

Koninklijke Onderscheiding Peter 
Dobbe 
Vrijdag 26 april kreeg fractiegenoot en CDA raadslid Peter 
Dobbe een Koninklijke Onderscheiding uit handen van 
burgemeester Bas Eenhoorn. Peter mag zich lid in de 
Orde van Oranje-Nassau noemen. Hij kreeg deze 
onderscheiding als grote waardering voor al het werk dat 
hij in de Alphense samenleving heeft verricht, zowel als 
vrijwilliger alsook in zijn hoedanigheid van 
gemeenteraadslid. Naast zijn politieke activiteiten in het 
CDA (en daarvoor KVP) is Peter heel actief in de Rooms-
Katholieke Kerk, met name in de Bonifaciuskerk. Verder 
heeft hij op diverse plekken in het onderwijs bestuurlijke 
verantwoordelijkheid gedragen en is hij zeer betrokken bij 

het ouderenwerk. Sinds kort is Peter voorzitter van de lokale afdeling van de ANBO in Alphen aan den 
Rijn. Peter zet zich al jaren in voor de meest kwetsbaren in de samenleving. De CDA fractie is trots op 
Peter en feliciteert hem van harte met deze welverdiende onderscheiding.  
 
 

 
 
 
 
 
 

Felicitatie aan de nieuwe Koning en Koningin 
De CDA fractie kijkt uit naar de 30

e
 april. Het belooft en heel bijzondere dag te worden: Kroningsdag. 

De CDA fractie feliciteert de nieuwe Koning en Koningin alvast van harte met de troonsaanvaarding 
en beëdiging. Hopelijk komen Willem-Alexander en Maxima ook een keer gezamenlijk naar Alphen 
aan den Rijn om Koningsdag te vieren. Het zou een prachtige gelegenheid zijn om kennis te maken 
met de nieuwe gemeente Alphen aan den Rijn die er vanaf 1 januari a.s. is.  
 
 

Vergadercyclus mei 2013 
 Dinsdag 14 mei vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 16 mei is er informatiemarkt en raadscommissie.  
Op de agenda staan: 

o WMO beleidsplan en verordening (informatiemarkt) 
o Economisch actieplan 
o Welzijnsaccommodatiebeleid 
o Wijk- en kernenbeleid 
o Kwaliteitplan paardenhouderij 
o Wensen/bedenkingen verstrekken “lening” aan St. Hippisch Centrum Zeegersloot 

 Donderdag 23 mei is er wederom informatiemarkt en raadscommissie. Op de agenda staan: 

mailto:jvanbeek@alphenaandenrijn.nl


o Presentatie top 5 toxische stoffen Coupépolder 
o Stand van zaken boomaantastingen en info aanplanten 
o WMO beleidsplan en verordening (raadscommissie) 
o Collegereactie Dorpsvisie Aarlanderveen   

 Maandag 27 mei vergadert de CDA fractie om 20.30 uur (n.b. dus niet op de dinsdag dit keer, en 
half uur later dan gebruikelijk)  

 Donderdag 30 mei is er raadsvergadering.  
 
Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@kpnmail.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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